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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2478 Veterinärutbildning

Nyligen meddelade Strömsholms djursjukhus att de stänger akuten. Bristen på 
klinisk personal lyfts som det främsta skälet för beslutet. Bristen på veterinärer 
leder till att djur och dess ägare får allt längre resor om deras djur blir sjuka 
eller skadade. 

Universitetskanslersämbetet presenterade den 6 april 2021 sin prognos för 
behovet av högskoleutbildade. Myndigheten bedömde i den rapporten att det 
finns risk för fortsatt brist på veterinärer fram till 2035. En stor andel av de 
veterinärer som får legitimation har utbildat sig utomlands. Antalet platser på 
veterinärprogrammet varit konstant sedan 2007, enligt SLU. Samtidigt är 
söktrycket stort. 

Att få fler utbildade veterinärer är viktigt för kompetensförsörjningen, djuren 
och hela landet.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

Vilka åtgärder avser regeringen att vidta för att möta bristen på veterinärer? 

………………………………………

Fredrik Christensson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-09
Besvaras senast
2021-04-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


